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Kære Marcus Vesterager 
 
Tak for din henvendelse til Teknik‐ og Miljøforvaltningen vedr. status på lovliggørelsen af parkeringspladser på 
Nørrebrogade i forlængelse af Teknik‐ og Miljøudvalgets beslutning den 23. september 2019. 
 
Jeg skal indlede med en stærk beklagelse. I forlængelse af udvalgets beslutning blev der iværksat sagsbehandling 
med henblik på at lovliggøre de berørte parkeringspladser. Imidlertid er der på baggrund af en sagsbehandlingsfejl 
først blevet fulgt op på sagen i 3. kvartal 2020. Det betyder, at ejendommens ejer endnu ikke har modtaget 
forvaltningens afslag på bibeholdelse af de 23 parkeringspladser. 
 
Jeg kan oplyse om, at forvaltningen i øjeblikket arbejder intenst på at få lukket sagen, og forventeligt vil 
ejendommens ejer modtage forvaltningens afgørelse primo september 2020. Der vil i denne forbindelse blive givet 
en frist på 1‐3 mdr. med henblik på at sikre, at ejendommens ejer har en realistisk mulighed for at nedlægge de 
ulovlige parkeringspladser inden for fristens udløb. 
 
Jeg håber, at du hermed har fået fyldestgørende svar på din henvendelse, ellers er du velkommen til at henvende 
dig til mig igen. 
 
Med venlig hilsen  

Hans Christian Karsten 

Vicedirektør 

Bygge‐, Parkerings‐ og Miljømyndighed 
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